

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2021-10-05
Plats: Orrliden
Närvarande Michael Petersson
Maria Larsson
Satu Verlinna
Ulrika Kårefjärd
Roger Gill
Sonja Andersson
Joakim Wallgren
Nina Lindström

Ej närvarande: Pär Eriksson
Ulf Pettersson

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Vice ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2021-09-07, till handlingarna.

3. Läget på Orrliden

- a. *Läget på Orrliden – helheten*
En tackskylt till sponsorerna för arbetet med läktaren finns nu hemma och ska sättas upp inom kort. Grävningen till högtalaranläggningen är klar. Vi behöver sätta upp fler borstar vid ingången till 9v9-planen mot skolan då det är många som ska in samtidigt på ytan. Lasse Pettersson hjälper till med snickrandet. Vår tanke med att flytta maskinparken till ytan bakom 9v9-planen fungerar tyvärr inte då vägen fram är för lerig. Däremot skulle vi kunna nyttja ytan mellan garaget och nybygget. Vi **uppdarar** till Maria att se över ytan och vad som behövs i underlagsväg. Kanske att kommunen kan hjälpa till och att vi tar det i samband med att vi påminner om gången från skolan till klubbhuset. Maria har fått pris på avbytarbås till 9v9-planen och det kommer att landa på ca 60 000kr. Vi **beslutar** att köpa in dessa båsar till våren. Pär ställde frågan till Kfast rörande källsortering på Orrliden och dessvärre är fortfarande svaret att vi får ombesörja uppsättning av yta, införskaffande av kärll och betala tömning av kärllerna själva. Vi **beslutar** därför att bordlägga frågan.
Nya nycklar och cylindrar till låsen på omklädningsrummen är på gång och det kommer att finnas olika säkerhetsnivåer på vart man kommer in. Gallerburar håller på att installeras i de nya förråden. Whiteboards i omklädningsrummen är på väg att sättas upp i den nya delen men vi kommer även titta på att sätta upp i samtliga omklädningsrum.

Maria och Tomas hade möte med kommunen rörande anläggningen och service av maskinparken. Ett nytt kontrakt rörande driften av Orrliden ska tas fram men kommunen ser just nu över hur pengarna fördelas och det finns risk att vi får ett mindre bidrag än tidigare.

Nya förrådet är på väg att färdigställas och behöver sättas låscylinder på. Maria sätter upp det på vaktmästarens att-göra-lista.

b. *Framtid Orrliden – initiativ under hösten*

Grupperingen har haft ett första möte med ren brainstorming och många bra punkter har framkommit. Uppdragsbeskrivningen för gruppen kommer att läggas ut på hemsidan och även på FB-gruppen Skogstorpsbor så fler ser att vi har en grupp som arbetar för trivseln i hela Skogstorp.

4. Summering av läget i fotbollsverksamheten

a. *Konsekvenser av upphörande av Coronarestriktioner*

Skylltarna är nu borttagna men 3'an och 4'an är fortfarande stängda pga att de har förrådsmaterial temporärt lagrat.

b. *Avstämning Ungdomsverksamheten*

Ytterligare en målvaktsträning har hållits i föreningens regi och det var elva deltagare som var nöjda med träffen.

c. *Seniorverksamheten, läget och inför säsongen 2022*

Det rullar på och herrarna har en bortamatch kvar. Damerna har flertalet matcher kvar och div2-laget har vuxit ordentligt under säsongen. En pulsmätning ska göras i lagen för att se hur läget är och hur de ser på kommande säsong.

d. *Avslutning för lagen*

Vi **beslutar** att ha en avslutning där samtliga lag blir inbjudna. Vi håller oss utomhus och har läktaren som "scen" dit lagen får gå upp och få sina ungdomslagspriser. Seniorlagen får kliva upp de med och bli uppmärksammade. Vi bokar söndagen den 31/10 till fotbollsavslutning.

5. Ekonomi – lägesrapport

a. *Läget januari-september*

Roger redogjorde för ekonomin. Inga större förändringar sedan förra mötet och jämfört med budget ligger vi ca -46tkr och det utan budget för läktare och andra uppfräschningar av arenan som gjorts under innevarande år. Vi **beslutar** att sälja de fonder vi investerat i för att ev reinvestera senare.

b. *Ekonomisk styrning*

Arbetsgruppen redogjorde för sitt utkast till arbetsdokument. Lite justeringar och omformuleringar ska göras och dokumentet tas upp igen vid senare möte.

c. *Bingolotto 23 oktober*

Jubileumskvällen, lördagen den 23 oktober, satsar Bingolotto lite extra och vi har nu delat ut lotter som lagen ska sälja.

6. Strategiska frågor

a. *Årshjul och översiktlig planering*

Arbetsgruppen jobbar på och återrapporterar vid nästa möte.

b. *Inför 13 november*

Vi samlas för en planeringsdag 9-12 och avslutar med gemensam lunch. Vid nästa möte tittar vi igenom agendan lite djupare, men än så länge finns följande punkter:

Summering av var föreningen befinner sig inför 2022
Utmaningar och långsiktiga frågor – vad är viktigast
Läget Diplomerad Förening
Organisation, kommittéer
Utvärdering styrelsearbete

7. Rapporter och inbjudningar

a. *Ordförandeträff EIS*

Roger deltog vid ordförandeträffen. Idrottspolitiska planen diskuterades då en ny plan 2022-27 ska tas fram och även denna gång ska vi föreningar få vara med och tycka till.

b. *Idrottskonferens 9 oktober, Södertälje*

Konferensen har blivit inställd pga för få deltagare.

c. *Kansliet aktuella frågor*

Vi har förslag på aktivitet/tävling kring fotbollsavslutningen. Arbetsgruppen tar med sig förslaget.

Har även kommit fråga om en klädbytdag till våren, en form av fotbollsloppis.

8. Styrelsemöten hösten 2021

a. *Tisdagar 18.00-20.15*

2 november, 7 december

Planeringsdag den 13 november

9. Övriga frågor

Det har kommit förfrågning om att arrangera en cup igen och vi tar upp det för diskussion igen vid nästkommande styrelsemöte.

Punkter att behandla framöver är:

Valberedning 2022

Utrustningspolicy – Maria L, Nina L och Joakim V

Utvärdering av vaktmästaren och avtal 2022 – Roger G och Pär E

Utvärdering av säsongen samt seniortränarnas avtal – Satu V, Ulf P och Pär E

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- tackskylt till sponsorerna för arbetet med läktaren finns nu hemma och ska sättas upp inom kort
- Grävningen till högtalaranläggningen är klar
- Vi uppdrar till Maria att se över ytan där maskinparkens delar kan placeras
- Vi beslutar att köpa in avbytarbås till 9v9-planen under våren
- Vi beslutar att bordlägga frågan rörande källsortering
- Nya nycklar och cylindrar till låsen på omklädningsrummen är på gång
- Ett nytt kontrakt rörande driften av Orrliden ska tas fram

- Information kring "Framtida Orrliden"s arbete ska läggas upp på hemsidan och gruppen Skogstorpsbor på FB för att söka fler personer som vill hjälpa till
- Vi beslutar att ha en avslutning där samtliga lag blir inbjudna och döper om det fotbollsavslutning
- Vi beslutar att sälja de fonder vi investerat i för att ev reinvestera senare
- Det har kommit förfrågning om att arrangera en cup igen och vi tar upp det för diskussion igen vid nästkommande styrelsemöte

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Satu Verlinna